
 
Protokół Nr XXI/2012 

z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  
w dniu  14 czerwca 2012 r. 

 
 
 XXI sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1200  Przewodniczący 
Rady Władysław Zawadzki. Powitał wszystkich radnych, pozostałych zebranych oraz 
zaproszonych gości, a następnie stwierdził, że obrady w dniu dzisiejszym i podejmowane 
uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych jest 15 radnych. Pan Starosta zgłosił wniosek  
o poszerzenie porządku obrad o pkt. 8p - projekt uchwały w sprawie nawiązania współpracy 
między Powiatem Kluczborskim a Gminą Wołczyn w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego. Radni jednogłośnie powyższy wniosek przyjęli. Kolejno Przewodniczący Rady 
przedstawił porządek dzisiejszych obrad: 
 
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
a/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/zatwierdzenie porządku obrad, 
c/zatwierdzenie protokołu z XX sesji.  
2.Uroczyste odznaczenie „Gwiazdą Afganistanu” pana Krzysztofa Piotra Hanuszewicza – 
plut. rez. za nienaganną służbę w polskich kontyngentach poza granicami kraju -  przez Szefa 
Wojewódzkiego Sztabu Wojskowego w Opolu. 
3.Interpelacje i zapytania radnych. 
4.Zapoznanie się ze sprawozdaniem Zarządu Powiatu w Kluczborku z wykonania budżetu  
za rok 2011, sprawozdaniem finansowym oraz Informacją o stanie mienia Powiatu 
Kluczborskiego – prezentacja. 
5.Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd 
Powiatu w Kluczborku sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2011 rok. 
6.Zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi 
Powiatu w Kluczborku za 2011 rok. 
7.Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję 
Rewizyjną wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu w Kluczborku za 2011 rok. 
8.Podjęcie uchwał w  sprawach: 
a/zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym 
Powiatu Kluczborskiego za 2011 rok, 
b/udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za rok 2011, 
c/zatwierdzenie skonsolidowanego sprawozdania finansowego Powiatu Kluczborskiego  
za 2011 rok, 
d/ zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2012 Nr XV/104/2011 Rady 
Powiatu w Kluczborku,  
e/zmiany wieloletniej prognozy finansowej,  
f/nawiązania współpracy między Powiatem Kluczborskim a Powiatem Oleskim  
w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 
g/ nawiązania współpracy między Powiatem Kluczborskim a Gminą Gorzów Śląski 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 
h/ nawiązania współpracy między Powiatem Kluczborskim a Gminą Lasowice Wielkie 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 
i/wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 1, I Liceum Profilowanego oraz Technikum Zawodowego 
dla Dorosłych z Zespołu Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku,  
j/wyłączenia I Liceum Ogólnokształcącego Uzupełniającego i Liceum Ogólnokształcącego 
dla Dorosłych na podbudowie ośmioletniej szkoły podstawowej Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Kluczborku, 
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k/wyłączenia III Liceum Ogólnokształcącego, I Liceum Ogólnokształcącego Uzupełniającego 
dla młodzieży oraz III Liceum profilowanego z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1  
w Kluczborku, 
l/wyłączenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 dla Dorosłych, II Liceum Profilowanego 
oraz Technikum Zawodowego dla Dorosłych z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 – 
Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kluczborku, 
ł/nadania pierwszego statutu II Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Kluczborku 
w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 – Centrum Kształcenia Ustawicznego  
w Kluczborku, 
m/zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku za okres od 01 stycznia 2011 r. do 31 grudnia 2011 r., 
n/ zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku za okres od 01 stycznia 2012 r. do 27 lutego 2012 r. 
o/podtrzymania stanowiska Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie skargi pani Ireny 
Gaschka na Starostę Kluczborskiego, 
p/nawiązania współpracy między Powiatem Kluczborskim a Gminą Wołczyn w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego. 
9.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 
10.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  
od  21.05.2012 r. do 31.05.2012 r. 
11. Wolne wnioski i zapytania.  
12. Zamknięcie obrad.        
 
Radni jednogłośnie  powyższy porządek przyjęli.   
 

Następnie przystąpiono do zatwierdzenia protokołu z XX sesji Rady Powiatu.                    
Do protokołu radni nie wnieśli zapytań, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 
poddał powyższy protokół pod głosowanie. W obecności 15 radnych, 15 głosami za, przy 
braku głosów przeciw i wstrzymujących się, Rada Powiatu zatwierdziła protokół z XX sesji 
Rady Powiatu w Kluczborku.  

Do punktu 2 porządku obrad 
 

Pan Czesław Drozd – Komendant Wojskowej Komendy Uzupełnień uroczyście odznaczył 
pana Krzysztofa Hanuszewicza – plut. rez. za udział w misjach pokojowych w Iraku  
i Afganistanie.  

Do punktu 3 porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Dyrektora ZDP w Kluczborku z pytaniem o stan drogi 
przy wiadukcie kolejowym w Byczynie w kierunku Polanowic, oraz poruszył kwestię 
wykoszenia rowów głównie na skrzyżowaniach.   
 

Do punktu  4 porządku obrad 
 

Prezentacja dotycząca sprawozdania Zarządu Powiatu w Kluczborku z wykonania budżetu za 
rok 2011, sprawozdania finansowego oraz Informacji o stanie mienia Powiatu Kluczborskiego 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 5 porządku obrad 
 

Pani Skarbnik Powiatu odczytała  opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 
przez Zarząd Powiatu w Kluczborku sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2011 rok.  
Do powyższej opinii nie wniesiono zapytań. 
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Do punktu 6 porządku obrad 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – pan Paweł Prochota odczytał wniosek Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu w Kluczborku za 2011 rok. 
Do powyższego wniosku nie wniesiono zapytań. 

 
Do punktu 7 porządku obrad 

 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej pan Przemysław Panicz odczytał opinię 
Regionalne Izby Obrachunkowej w Opolu o przedstawionym wniosku o udzielenie 
absolutorium za 2011 rok  Zarządowi Powiatu w Kluczborku.  
 

Do punktu 8a porządku obrad 
 
W dalszej części obrad uczestniczyło 16 radnych .  Przewodniczący Rady przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu wraz  
ze sprawozdaniem finansowym Powiatu Kluczborskiego za 2011 rok. Do powyższego 
projektu nie wniesiono zapytań, radni 14 głosami za, przy 2 wstrzymujących się, przy braku 
głosów przeciw podjęli uchwalę Nr XXI/149/2012 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  
z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym Powiatu Kluczborskiego za 2011 
rok. 

Do punktu 8b porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za rok 2011. Do powyższego projektu nie 
wniesiono zapytań, radni 14 głosami za, przy 2 wstrzymujących się i braku głosów przeciw 
podjęli Uchwałę nr XXI/150/2012 w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu  
z tytułu wykonania budżetu za rok 2011.  
 

Do punktu 8c porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenie 
skonsolidowanego sprawozdania finansowego Powiatu Kluczborskiego za 2011 rok. Do 
projektu nie wniesiono zapytań, radni 14 głosami za, przy 2 wstrzymujących się, przy braku 
głosów przeciw podjęli Uchwałę Nr XXI/151/2012 w sprawie zatwierdzenie 
skonsolidowanego sprawozdania finansowego Powiatu Kluczborskiego za 2011 rok. 
Pan Starosta podziękował wszystkim radnym za głosowanie w sprawie udzielenia 
absolutorium w imieniu swoim i całego zarządu powiatu.  
 

Do punktu 8d porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Kluczborskiego na rok 2012 Nr XV/104/2011 Rady Powiatu w Kluczborku. 
Powyższy projekt wprowadza  zmiany w planie dochodów budżetu powiatu, powodujące 
zwiększenie planowanych dochodów o kwotę 33.409 zł w tym: zwiększenie dochodów 
bieżących w kwocie 33.409 zł zgodnie w załącznikiem nr 1,  zmiany w planie wydatków 
budżetu powiatu, powodujące zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 33.409 zł w tym: 
zwiększenie wydatków bieżących jednostek budżetowych o kwotę 33.409 zł, ponadto 
wprowadza się zmiany w planie dotacji celowych na 2012 rok zgodnie z załącznikiem Nr 3 
do niniejszej uchwały. Do powyższego projektu nie wniesiono zapytań, radni 15 głosami za, 
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przy 1 wstrzymującym się podjęli Uchwałę Nr XXI/152/2012 uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2012 Nr XV/104/2011 Rady Powiatu  
w Kluczborku. 

Do punktu 8e porządku obrad 
 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej. Powyższy projekt  przedstawia zmiany  dokonane zostały w celu 
zapewnienia zgodności budżetu powiatu z wieloletnią prognozą finansową. Zmiany dotyczą 
roku 2012 i lat kolejnych przedstawiają się następująco w poszczególnych kolumnach 
prognozy: „Dochody ogółem z tego” – zwiększono  plan dochodów o kwotę 33.409 zł,  
„ Dochody bieżące” –zwiększono plan o kwotę 33.409 zł, „Wydatki bieżące (bez odsetek 
i prowizji od kredytów i pożyczek oraz wyemitowanych papierów wartościowych) w tym – 
zwiększono plan o kwotę 33.409 zł. W wykazie przedsięwzięć wprowadzono zadanie pod 
nazwą „Zagospodarowanie części warsztatów szkolnych ZSP Nr 2 CKU w Kluczborku” , 
które będzie realizowane w latach 2012 – 2013. Do projektu nie wniesiono zapytań, radni  
15 głosami za, przy 1 wstrzymującym się podjęli Uchwałę Nr  XXI/153/2012 w powyższej 
sprawie.  

Do punktu 8f porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie nawiązania współpracy między 
Powiatem Kluczborskim a Powiatem Oleskim w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
Do projektu nie wniesiono zapytań, radni jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXI/154/2012  
w powyższej sprawie.  

Do punktu 8g porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie nawiązania współpracy między 
Powiatem Kluczborskim a Gminą Gorzów Śląski w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego. Do projektu nie wniesiono zapytań, radni jednogłośnie podjęli uchwałę  
Nr XXI/155/2012 w powyższej sprawie.  

 
Do punktu 8h porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie  nawiązania współpracy 
między Powiatem Kluczborskim a Gminą Lasowice Wielkie w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego. Do powyższego projektu nie wniesiono zapytań, radni jednogłośnie 
podjęli Uchwałę Nr XXI/156/2012 w powyższej sprawie.  

 
Do punktu 8i porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przestawił projekt uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej  
Nr 1, I Liceum Profilowanego oraz Technikum Zawodowego dla Dorosłych z Zespołu Szkół 
Licealno-Technicznych w Kluczborku.  Do powyższego projektu nie wniesiono zapytań, 
radni jednogłośnie podjęli uchwalę Nr XXI/157/2012 w powyższej sprawie.  
 

Do punktu  8j  porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyłączenia I Liceum 
Ogólnokształcącego Uzupełniającego i Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych na 
podbudowie ośmioletniej szkoły podstawowej Zespołu Szkół Ogólnokształcących  
w Kluczborku. Do projektu nie wniesiono zapytań, radni jednogłośnie podjęli Uchwałę  
nr XXI/158/2012 w powyższej sprawie.  
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Do punktu  8k  porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyłączenia III Liceum 
Ogólnokształcącego, I Liceum Ogólnokształcącego Uzupełniającego dla młodzieży oraz III 
Liceum profilowanego z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Kluczborku. Do projektu 
nie wniesiono zapytań, radni jednogłośnie podjęli Uchwalę nr XXI/159/2012 w powyższej 
sprawie. 

Do punktu  8l  porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyłączenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej Nr 1 dla Dorosłych, II Liceum Profilowanego oraz Technikum Zawodowego dla 
Dorosłych z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 – Centrum Kształcenia Ustawicznego 
w Kluczborku. Do projektu nie wniesiono zapytań, radni jednogłośnie podjęli uchwalę  
Nr XXI/160/2012 w powyższej sprawie.    

 
Do punktu  8ł porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania pierwszego statutu II 
Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Kluczborku w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 2 – Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kluczborku.  
Do powyższego projektu nie wniesiono zapytań, radni jednogłośnie podjęli Uchwałę  
Nr XXI/161/2012  w powyższej sprawie.  

 
Do punktu  8m  porządku obrad 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku za 
okres od 01 stycznia 2011 r. do 31 grudnia 2011 r. Do powyższego projektu uchwały nie 
wniesiono zapytań, radni jednogłośnie podjęli Uchwalę Nr XXI/162/2012 w powyższej 
sprawie .  

Do punktu  8n  porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ZOZ w Kluczborku za 
okres od 01 stycznia 2012 r. do 27 lutego 2012 r. Do powyższego projektu nie wniesiono 
zapytań, radni jednogłośnie podjęli Uchwalę Nr XXI/163/2012 w powyższej sprawie.  

 
Do punktu  8o  porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska Rady 
Powiatu w Kluczborku w sprawie skargi pani Ireny Gaschka na Starostę Kluczborskiego. 
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały. Radni 12 głosami za,  
przy 3 wstrzymujących się, 1 nie brał udziału w głosowaniu, podjęli uchwałę 
Nr XXI/164/2012 w powyższej sprawie.  

 
Do punktu  8p  porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie nawiązania współpracy między 
Powiatem Kluczborskim a Gminą Wołczyn w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
Do powyższego projektu uchwały nie wniesiono zapytań, radni jednogłośnie podjęli uchwalę 
Nr XXI/165/2012 w powyższej sprawie.  
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Do punktu 9 porządku obrad 

 
Głos zabrał pan Kazimierz Sztajglik - Dyrektor ZDP w Kluczborku, który odniósł się do 
zapytania radnego Władysława Zawadzkiego. Pan Dyrektor ZDP poinformował,  
że wykaszane są rowy, jest jednak jeden ciągnik i z tego powodu to trwa, natomiast 
skrzyżowania będą wykaszane ręcznie, jednak w tym czasie jest dużo remontów w związku 
z czym nie ma wystarczającej ilości ludzi do pracy, od przyszłego tygodnia do pracy wkroczy 
jeszcze jeden ciągnik, więc pójdzie to szybciej.   

 
Do punktu 10 porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu 
w Kluczborku za okres od 21.05.2012 r. do 31.05.2012 r. Do powyższego sprawozdania nie 
wniesiono zapytań w związku z czym Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do głosowania 
nad przyjęciem powyższego sprawozdania. W głosowaniu udział wzięło 16 radnych,  
za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.  

 
Do punktu 11 porządku obrad 

 
Głos zabrał pan Jan Leszek Wiącek – Burmistrz Wołczyna, który poinformował, że jest  
w trakcie przygotowywania skargi na jeden z wydziałów Starostwa Powiatowego  
w Kluczborku, skarga wynika ze sposobu załatwiania spraw mieszkańców gminy Wołczyn 
przez jeden z wydziałów starostwa. Pan Burmistrz stwierdził, że opinie, które docierające do 
niego, świadczą o tym, że tzw. interes publiczny, społeczny, pomoc mieszkańcom  
w rozwiązywaniu ich problemów coraz częściej przegrywają z ambicją urzędnika, jego 
urojoną nieomylnością i arogancją. Pan Burmistrz dodał, że jest w trakcie przygotowywania 
skargi, oraz, że zapoznał ze sprawą wicestarostę oraz wiceprzewodniczącego Rady Powiatu,   
wstępnie zapoznał się ze sprawą Przewodniczący Rady, oraz, że dalsze działania zależą od 
wszczętych przez pana Starostę analiz sytuacji. Głos zabrał pan Starosta, który poprosił  
o uzupełnienie wypowiedzi, mianowicie pan Starosta zapytał, o który wydział starostwa 
chodzi. Pan Burmistrz Wołczyna stwierdził, że celowo nie powiedział, który to wydział, gdyż 
nie chce wywoływać niepotrzebnych emocji, a jedynie zapoznać Radę Powiatu z problemem., 
gdyż zainteresowanym stronom zostało przekazane, ze temat na najbliższej sesji Rady 
Powiatu zostanie poruszony.   
Kolejno Przewodniczący Rady odczytał list pierwszego kluczborskiego marszu dla życia 
 i rodziny. Kolejno Przewodniczący Rady poinformował o piśmie Wojewody Opolskiego dot. 
pisma pana Starosty w sprawie funkcjonowania ratownictwa medycznego na terenie powiatu 
kluczborskiego, chodzi o karetkę dla gminy Byczyna.  
 

Do punktu 12 porządku obrad 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział i o godzinie 1320 zamknął XXI sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  
Na tym protokół zakończono. 
         Przewodniczący Rady Powiatu 
       Władysław Zawadzki 
 
          
 Protokołowała 
Katarzyna Hołdys 

 


